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0
Datum vd 

toezegging
portefeuillehouder Toezegging stand van zaken afdoeningstermijn

1 6-11-2018 wethouder De Jong

Wethouder De Jong zegt naar aanleiding van de memo van het college over de 

stand van zaken proces bollenteelt (7A) en de vraag van de heer Beets (PW) toe 

om de raad vaker te rapporteren over de stand van zaken, met dien verstande dat 

het resultaatgericht dient te zijn en dat het verstandig kan zijn dat soms gekozen 

wordt om de inhoud niet met elkaar te delen.

2 7-1-2019 burgemeester Jager

Naar aanleiding van de rondvraag inzake de MTB-toch Fiets Tour Club Diever, 

zegt burgemeester Jager toe om in het kader van de natuurwetgever bij de 

provincie Drenthe aandacht te vragen voor een passende beoordeling als het gaat 

om evenementen binnen natuurgebieden.

3 7-1-2019 wethouder Doeven

Wethouder Doeven is voornemens om zowel de schoolfietsroutes als het plan van 

aanpak verkeersborden beleid te betrekken in het gemeentelijk verkeers- en 

vervoerplan (GVVP). Hij neemt de ruimte om na te denken over de wijze waarop 

natuurorganisaties bij het opzetten van het GVVP betrokken kunnen worden.

4 7-1-2019 wethouder Doeven

Wethouder Doeven zegt toe dat hij na 2.2 (Beleidskaders) of 2.3 

(Aandachtspunten) door middel van verslaglegging een terugkoppeling over het 

GVVP aan de raadscommissie geeft.

5 7-1-2019 college

Het college is bereid om de gewasbescherming breder te trekken dan alleen 

lelieteelt. Het gaat om een breder dilemma, maar voor nu is afgesproken te 

concentreren op de lelieteelt.

6 7-1-2019 wethouder De Jong

Wethouder De Jong zegt toe te leren uit het verleden en de LTO bij het proces 

over de lelieteelt en gewasbescherming te betrekken. Op het moment dat er tot 

afspraken wordt gekomen, zal dit leiden tot een groter draagvlak.

Afgehandeld, gesprek heeft plaatsgevonden (27 

mei 2019)

7 5-2-2019 wethouder De Jong

Naar aanleiding van de vraag van de heer Simonides over het vereenvoudigen 

van asbest verwijderen door inwoners en de voorbereidingen hierop (invullen van 

formulieren), zegt wethouder De Jong toe bereid te zijn om hier naar te kijken in 

hoeverre het college dit eenvoudiger kan maken.

Hier wordt landelijk naar gekeken.

Hieronder treft u een overzicht van de openstaande toezeggingen die door de collegeleden in de vergadering van de raadscommissie 

Fysiek Domein en Middelen zijn gedaan. Toezeggingen die sinds de vorige keer zijn voldaan, worden van dit overzicht verwijderd. 

Toezeggingen die in de commissie Sociaal Domein of de raad zijn gedaan komen op het overzicht van het betreffende orgaan.



8 5-2-2019 wethouder De Jong

Wethouder De Jong zegt toe om schriftelijk op de vragen van de heer Beets te 

reageren als het gaat om de kopie brief GS klachten over gemeente Westerveld 

(6.b).

Is beantwoord, kan van de lijst

9 5-2-2019 wethouder De Jong

Nog dit jaar wordt een overzicht gemaakt van de risico’s die naast de 

Waterleidingmaatschappij Drenthe (WMD), binnen andere gemeenschappelijke 

regelingen spelen. Wethouder De Jong zegt toe deze aan de raad voor te leggen, 

om vervolgens hierover met de raad de discussie te voeren hoe hier mee om te 

gaan.

10 5-3-2019

wethouder De Haas 

namens wethouder 

Doeven

Naar aanleiding van de discussie over het Drents Friese Wold zegt wethouder De 

Haas toe de vraag over dat er aandacht kan worden gegeven aan de groep 60+ 

buiten de regio, die op campings komen en met E-bikes door de bossen rijdt en 

veel spendeert, niet ondergewaarderd, dit mee te nemen naar de 

portefeuillehouder en dit in te brengen bij de stuurgroep.

Wordt bij bestuurlijk overleg eind van de week 

besproken.

11 2-4-2019 wethouder De Haas  

De vraag om lid te worden van de regionale coöperatie Zuidwest Drenthe zou 

volgens wethouder De Haas aan de ondernemers gesteld moeten worden. Daarom 

dat hij deze vraag aan de ondernemerskoepel voorlegt. Hij zegt toe hun 

bevindingen terug te koppelen aan de commissie Fysiek Domein en Middelen

12 2-4-2019 wethouder De Jong

Wethouder De Jong erkent de noodzaak van een toegankelijke gemeentelijke 

website en zegt toe hier op korte termijn naar te kijken en daar waar nodig te 

verbeteren

13 2-4-2019 wethouder De Haas

Wethouder De Haas is bereid om de vraag van mevrouw Starke over welke acties 

er dienen te worden ondernomen om er voor te zorgen dat het Recreatieschap 

Drenthe in de gemeente Westerveld blijft gehuisvest bij het Recreatieschap onder 

de aandacht te brengen.

14 2-4-2019 wethouder De Jong
Wethouder De Jong zegt toe dat de schrijver van de ingekomen brief over een 

nieuw lelieveld in Wilhelminaoord wordt geïnformeerd over de voortgang van 

het overleg hierover met de Maatschappij van Weldadigheid.

Afgehandeld, er is contact opgenomen.

15 7-5-2019 wethouder De Jong

Op verzoek van de heer Beets zegt wethouder De Jong toe de schrijver van de 

ingekomen brief over een nieuw lelieveld in Wilhelminaoord te informeren over 

de voortgang van het overleg met de Maatschappij van Weldadigheid.

Afgehandeld, er is contact opgenomen.

16 7-5-2019 wethouder Doeven
Hoewel wethouder Doeven niet veel mogelijkheden ziet, zegt hij toe contact op te 

nemen met de provincie Drenthe over het voortbestaan van de Heide Expres

Deze week is er een gesprek met de Provincie 

over de Heide Expres

17 7-5-2019 wethouder De Jong
Als het gaat om de mobiele bereikbaarheid zegt wethouder De Jong toe om 

hierover contact op te nemen met de providers



18 7-5-2019 wethouder De Jong

Wethouder De Jong zegt toe vóór de raadsvergadering van dinsdag 28 mei 2019 

de raad van meer informatie te voorzien als het gaat over de aanleg van 

zonnepanelen zoals opgenomen in het ontwerpbestemmingsplan “Dwingeloo – 

Lhee 78”.

Afgehandeld, brief staat op de agenda bij het 

voorstel (voor de raad 28 mei 2019)

19 7-5-2019 burgemeester Jager

Burgemeester Jager zegt toe de administratieve problemen bij het CBR onder de 

aandacht te brengen bij het ministerie, ondersteunt met een aantal suggesties ter 

verbetering.

20 7-5-2019 wethouder De Jong

Wethouder De Jong zegt toe de opmerking van mevrouw Starke over dat de 

indruk wordt gewekt in de grondprijzenbrief Westerveld 2019 onder 2.6 

Maatschappelijke voorzieningen (pagina 8) dat het over de huurprijs van een 

gebouw gaat en niet over de grondprijs, van een schriftelijke reactie te voorzien.

21 7-5-2019 wethouder De Jong

De vraag van de heer Jansen over wat het grondprijzenbeleid betekent voor grond 

voor sportvelden (pagina 8) wordt door wethouder De Jong schriftelijk 

beantwoord.

22 7-5-2019 wethouder De Jong

Wethouder De Jong zegt toe de vraag van de heer Beets over wanneer en op 

welke wijze de raad te betrekken bij grondtransacties schriftelijk te 

beantwoorden.

23 7-5-2019 wethouder De Jong

Naar aanleiding van de suggestie van de heer Beets om compensatie voor 

omwonende van bijvoorbeeld windmolens en zendmasten in het 

grondprijzenbeleid op te nemen wordt door wethouder De Jong schriftelijk op 

gereageerd.

24 7-5-2019 wethouder De Jong

Wethouder De jong zegt toe dat de raad de informatie ontvangt die tijdens 

informatieavond van de RUD voor raads- en statenleden in Drenthe op 7 mei 

2019 is besproken


